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Commissie 1 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
 
De digitale commissie vindt plaats op donderdag 3  september  2020 om 19:30  uur. 
Omwille van de coronacrisis zal dit een besloten commissie zijn. 
De ppt die zal gebruikt worden, zal zo vlug mogelijk op de website geplaatst worden. 
 
Agenda: 
- Goedkeuring verslag vorige vergadering 
- Audio: jaarrekening 2019, toetreding nieuwe leden en kennisname beslissingen AV 
- Voortgangsrapport organisatiebeheersing 
- Richtlijn kernversterkend beleid voor het focusgebied stadshart 
- Retributiereglement FABLAB 2300 
- Meerjarenplan 2020-2025 van de stad Turnhout en AGB Turnhout: rapportering eerste helft 2020 
- Kruisbergstraat – kosteloze overdracht voor algemeen nut wegenis- en infrastructuurwerken 
- Beheersovereenkomst Natuurpunt Beheer vzw voor algemeen nut – natuurreservaten 
- Onderhandse verkoop spie grond ter hoogte van Schildershof 
- Berkenrijs – Slootstraat: overeenkomst plaatsen gedenksteen 
- Infrabel toegangsweg FRAC – Parklaan: verlenging bezettingsovereenkomst onbepaalde duur 
- Vraag van raadslid Luc Debondt: 

Resultaten van de snelheidscontroles Graatakker van de laatste weken  
- Vraag van raadslid Peter Janssens: 

In 2019 had ik een schriftelijke vraag ingediend over de erbarmelijke staat van de 
historische pomp in de Gasthuisstraat.  
Deze is mooi opgeschilderd en netjes, MAAR!!  
Dit is ondertussen al meer dan een jaar geleden.   
Er was toen ook beloofd dat het glas vervangen zou worden  VOOR HET BOUWVERLOF 
VAN 2019 en dat de pomp terug zou zijn zoals ze geweest is.  
Belofte maakt schuld, beste collega’s…  
Laat deze pomp niet verloederen en zorg ervoor dat de mensen terug deze pomp en put 
in zijn volle glorie kunnen bewonderen.  

1.  is de bevoegde schepen dit helemaal vergeten?   
2.  wanneer wordt dit in orde gebracht?   
3. kan er aandacht gegeven worden voor een oplossing voor de condens aan de 

binnenkant van het glas?  



- Punten agenda Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn 
- Uit het college 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Paul Moelans 
Commissievoorzitter 
 
 
 


